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Abstract (en)
[origin: US4583727A] A device including unpiling apparatus of the gripper type, each gripper including a pick-up beak, the fixed plate of the gripper
being rigid with a carriage movable on a horizontal guide, this carriage being coupled to the piston rod of a fixed fluid-operated cylinder and adapted
to transfer the sheet or web picked up by the beak from one pick-up station to the treatment station. It further includes apparatus for causing the pick-
up beak to grip the web by turns in a first and a second positions, the second gripping position causing the picked-up web to be turned upside down.

Abstract (fr)
Cette installation comprend un dispositif dépileur (PM) à pince avec un bec de prélèvement (BC), la platine fixe (PF) du préhenseur (PM) étant
solidaire d'un chariot (CM) mobile horizontalement, solidaire de la tige d'un vérin fixe (VR3), ledit chariot transférant la nappe prélevée par le bec,
d'un poste de prélèvement au poste de traitement. Elle comprend en outre moyens amenant alternativement la prise du bec (BC) dans la position A-
A et dans la position B-B, cette dernière position de prise provoquant le retournement de la pièce prélevée.
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